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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS, SPORTA un SOCIĀLĀ KOMITEJA 

 
SĒDES PROTOKOLS 

Valkā 

 
2024.gada 11.jūlijā            Nr.1 
 
Sēde sasaukta pulksten 10:00 
Sēde atklāta pulksten 10:00 

Sēdes norises vieta: Valkas novada pašvaldības ēkā, Semināra ielā 9, 1.stāva zālē. 
Tiek veikts komitejas sēdes audioieraksts. 

Sēdi vada:   Viesturs Zariņš – Domes priekšsēdētāja vietnieks 
Anda Kušķe - Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas priekšsēdētāja 
(no 2.jautājuma) 

 
Sēdi protokolē: Andra Everte – Pašvaldības sekretāre 
 
Sēdē piedalās 
deputāti: Guntis Albergs – Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas loceklis  

Dace Bašķe – Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas locekle  
Agnis Birkavs – Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas loceklis  
Vents Armands Krauklis – Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas 
loceklis  
Sandra Pilskalne - Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas locekle 
(piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 

 
Sēdē piedalās:  Kristaps Sula – Pašvaldības domes deputāts  

 
Sēdē nepiedalās:  Unda Ozoliņa – Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas locekle 

Andris Dainis – Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas loceklis  
– darbnespēja 
Anita Lotiņa - Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas locekle 
Gita Avote -  Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas locekle - atrodas 
atvaļinājumā 

 
Sēdē piedalās Valkas novada pašvaldības darbinieki: 

Ilze Grandava – Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītāja 
Valdis Šaicāns – Izpilddirektors 
Natālija Dubrovska – Sociālā dienesta vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā,  
Aivars Ikšelis - Valkas pilsētas kultūras nama direktors (piedalās attālināti ZOOM 

video tiešsaistes platformā) 
   Raivis Graņics - Sporta un jaunatnes lietu daļas vadītājs 

Dace Pūce Elektronisko plašsaziņas līdzekļu speciāliste (piedalās attālināti ZOOM 

video tiešsaistes platformā) 

Inguna Medne – Izpilddirektora palīdze (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā)  
Vilnis Vilguts – Vecākais datorsistēmu un datortīklu administrators 
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Darba kārtība: 
1. Komitejas priekšsēdētāja ievēlēšana 

2. Komitejas priekšsēdētāja vietnieka ievēlēšana 

3. Par Sociālā dienesta darbinieku noslodzi 

4. Par atbalstu izglītojamo ēdināšanai 2024./2025.m.g. 

5. Par ukraiņu jauniešu uzturēšanās izmaksām 

6. Par sporta organizatoriem 

 

Sēdes vadītājs V.Zariņš atklāj sēdi un aicina balsot par darba kārtību.  

 
Deputāti, atklāti un vārdiski balsojot, PAR – 7 deputāti (V. Zariņš, D.Bašķe, A.Birkavs, V.A.Krauklis, 

G.Albergs, A, Kušķe, S.Pilskalne), PRET – nav, ATTURAS – nav, apstiprina Valkas novada pašvaldības 
Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas sēdes Nr.1 darba kārtību. 
 
 

1.§ 
Komitejas priekšsēdētāja ievēlēšana 

_______________________________________________________________ 

(V.Zariņš) 

 
V.Zariņš ierosina par komitejas priekšsēdētājas kandidātu izvirzīt deputāti A. Kušķi.  
Citi priekšlikumi netiek izteikti. 
V.Zariņš aicina balsot par izvirzīto kandidatūru. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 40.panta pirmo daļu, atklāti un vārdiski balsojot 
deputātiem: PAR – 7 deputāti (V. Zariņš, D.Bašķe, A.Birkavs, V.A.Krauklis, G.Albergs, A, Kušķe, 
S.Pilskalne), PRET – nav, ATTURAS – nav, 
Izglītības, kultūras, sporta un sociālā komiteja 
N O L E M J : 

1. Par Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas priekšsēdētāju ievēlēt pašvaldības domes 
deputāti Andu Kušķi. 

 
Komitejas sēdes vadību pārņem komitejas priekšsēdētāja A.Kušķe. 
 

2.§ 
Komitejas priekšsēdētāja vietnieka ievēlēšana 

_______________________________________________________________ 

(A.Kušķe) 

 
A.Kušķe aicina izvirzīt komitejas priekšsēdētāja vietnieka kandidātus. 
V.Zariņš ierosina par komitejas priekšsēdētājas vietnieku izvirzīt deputāti G.Avoti.  
Citi priekšlikumi netiek izteikti. 
A.Kušķe aicina balsot par izvirzīto kandidatūru. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 40.panta pirmo daļu, atklāti un vārdiski balsojot 
deputātiem: PAR – 7 deputāti (V. Zariņš, D.Bašķe, A.Birkavs, V.A.Krauklis, G.Albergs, A, Kušķe, 
S.Pilskalne), PRET – nav, ATTURAS – nav, 
Izglītības, kultūras, sporta un sociālā komiteja 
N O L E M J : 

1. Par  Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas priekšsēdētājas vietnieku ievēlēt pašvaldības 
domes deputāti Gitu Avoti. 

 
 

3.§ 
Par Sociālā dienesta darbinieku noslodzi 

_______________________________________________________________ 

(N.Dubrovska) 

 
N.Dubrovska ziņo, izklāstot iesnieguma saturu.  
Informē, ka ir izrunāts ar darbiniekiem un ierosina likvidēt psihologa un apkopējas amata vietu, bet atstāt 
aprūpētāja amata vietu.  
I. Grandava izsaka viedokli par finansiālo ieguvumu. 
V.Zariņš ierosina, ka aprūpētāja amata vieta būtu jāsaglabā, domājot par nākotnes iespējām.  
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A.Kušķe vēlas noskaidrot psihologa noslodzi, uz ko N, Dubrovska paskaidro, ka psihologa noslodze  un 
klientu skaits tika izvērtēts. Konsultācijas varēs saņemt, ja tādas būs nepieciešamas.   
Citu viedokļu nav. 
A.Kušķe aicina balstot, jautājumu virzot izskatīšanai domes sēdē.  

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR 
– 7 deputāti (V. Zariņš, D.Bašķe, A.Birkavs, V.A.Krauklis, G.Albergs, A, Kušķe, S.Pilskalne), PRET – nav, 
ATTURAS – nav, 
Izglītības, kultūras, sporta un sociālā komiteja 
N O L E M J : 

1. Apstiprināt izmaiņas Sociālā dienesta darbinieku amata vietu un darba samaksas sarakstā un 
virzīt jautājuma izskatīšanu pašvaldības domes sēdē. 

 
 

4.§ 
Par atbalstu izglītojamo ēdināšanai 2024./2025.m.g. 

_______________________________________________________________ 
(I.Grandava) 

 
I.Grandava izsaka savu priekšlikumu par atbalstu ēdināšanai un ietaupījumu mācību gada laikā, ņemot 
vērā budžeta situāciju. Konstatē, ka sociālo pakalpojumu izmaksas pieaug. 
V.A.Krauklis uzsver, ka skolēniem šis atbalsts ir ļoti nozīmīgs. 
Notiek diskusijas. Viedokļus izsaka V.A.Krauklis, I.Grandava, V.Zariņš, A Kušķe, N.Dubrovska. 
A.Kušķe papildina, ka vecākiem tiek skaidrots, ka tas ir līdzfinansējums.  
N.Dubrovska paskaidro, ka ēdināšana ir primārais, kas jāatbalsta. Ieteikums varētu būt visiem vienāds 
atbalsts. 
A Birkavs uzsver, ka ir bērni, kam siltās pusdienas ir vienīgā ēdienreize, tas ir jāņem vērā.  
V.Šaicāns paskaidro, ka piedāvājam risinājumus, jo šobrīd  reālā finansiālā situācija ir kritiska. 
I.Grandava informē par naudas plūsmu, ieņēmumiem un izdevumiem.  
S.Pilskane atbalsta N.Dubrovskas ierosinājumu par visiem vienādu atbalstu.  
N.Dubrovska papildina, ka daudzbērnu ģimenes netiek izvērtētas, saņem atbalstu, pamatojoties uz 
saistošajiem noteikumiem. Ir atsevišķi gadījumi, kad tiek izvērtētas daudzbērnu ģimenes pēc statusa. 
Debatē par atbalsta samazinājumu.  Viedokļus izsaka V. A. Krauklis, I. Grandava, V. Zariņš, A. Birkavs. 
S.Pilskalne iesaka jautājumu virzīt uz Finanšu komiteju un sagatavot aprēķinus. 
A. Kušķe aicina balsot, sagatavojot papildus informāciju un virzot jautājumu izskatīšanai Finanšu komitejā. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR 
– 7 deputāti (V. Zariņš, D.Bašķe, A.Birkavs, V.A.Krauklis, G.Albergs, A, Kušķe, S.Pilskalne), PRET – nav, 
ATTURAS – nav, 
Izglītības, kultūras, sporta un sociālā komiteja 
N O L E M J : 

1. Uzdot Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītājam sagatavot aprēķinus par izmaksām. 
2. Jautājumu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejas sēdē. 

 
 

5.§ 
Par ukraiņu jauniešu uzturēšanās izmaksām 

______________________________________________________________ 

(V.A.Krauklis) 
 
V.A.Krauklis informē, ka ukraiņu jauniešiem, kas turpina trenēties basketbolā, bet ir pabeiguši skolu, būtu 
nepieciešams atbalsts dzīvošanai. 
N. Dubrovska papildina un informē, kādi ir pabalsti ukraiņu civiliedzīvotājiem, pamatojoties uz likumu. 
V.A.Krauklis ierosina pašvaldībai atbalstīt jauniešus un piemērot uzturēšanās maksu līdzvērtīgu, kā ir mūsu 
audzēkņiem, kas dzīvo kopmītnēs, jo situācija ir grūta.  
V.Zariņš papildina, ka ja ir brīvas telpas, varam atbalstīt. 
V.A.Krauklis aicina jauniešiem, kas trenējas, piemērot maksu, kā ģimnāzijas audzēkņiem un izskatīt 
Finanšu komitejā. 
A. Kušķe aicina balsot par atbalsta sniegšanu un jautājumu virzot izskatīšanai Finanšu komitejā. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR 
– 7 deputāti (V. Zariņš, D.Bašķe, A.Birkavs, V.A.Krauklis, G.Albergs, A, Kušķe, S.Pilskalne), PRET – nav, 
ATTURAS – nav, 
Izglītības, kultūras, sporta un sociālā komiteja 
N O L E M J : 



4 
 

1. Piemērot ukraiņu jauniešiem, kas beiguši skolu, uzturēšanās maksu ģimnāzijas kopmītnēs 
līdzvērtīgu kā ģimnāzijas audzēkņiem. 

2. Jautājumu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejas sēdē. 
 

 

6.§ 
                   Par sporta organizatoriem 

______________________________________________________________ 

                                                                     (R.Graņics) 
 
V.Šaicāns  aicina atbildēt uz jautājumu par esošo sporta organizatoru noslodzi, par pasākumiem, kas ir 
veikti un kādi ir plānoti.   
I.Grandava papildina, ka stabilizācijas plānu apstiprinot, ir secinājuši, ka var pārskatīt sporta organizatoru 
noslodzi.  
R.Graņics informē, kādas amata vietas apvienotas, kā vēsturiski tās tika izveidotas un kāda ir aktivitāte 
katram reģionam. Papildina, ka pagastos ikdienas darbs ir vairāk pēc darba laika un sestdienās. 
V.Šaicāns papildina, ka nav atsaucības no visiem organizatoriem un jāsaprot mērķis, kam lietojam 
finansējumu.  
R.Graņics apstiprina, ka ir pasākumi, kuri tiek izvērtēti pēc publikas apmeklējuma. Sporta organizatori 
izvērtē pēc specifikas un apmeklējuma. Pašiniciatīva nav liela. Iesaka vērtēt kopā ar audita rezultātiem. 
G.Albergs piekrīt R. Graņicam, ka nav bijušas diskusijas. Jāvērtē līdzīgi, kā ar kultūras jomu, pēc audita 
rezultātiem.   
V.Šaicāns ierosina sagatavot papildus informāciju un uzaicināt uz nākamo komiteju.  
A.Kušķe apstiprina, ka šo jautājumu izskatīs nākamajā komitejā. 
 
V.Šaicāns informē par teātra svētku izmaksām un iespējamo naudas līdzekļu trūkumu pasākumam.  
I.Grandava piebilst, ka budžetu plānojot tika izrunāts un aprēķini tika veikti.  
Notiek diskusijas, viedokli izsaka G.Albergs, V.Šaicāns, A.Birkavs, V.Zariņš, A.Kušķe. 
 
Deputāts V.A.Krauklis iziet no sēdes zāles pulksten 11.17. 
 
I.Grandava norāda, ka, viesojoties pieredzes apmaiņā citā pašvaldībā, ievērojusi, ka tur nav atļauti 
pasākumi, kuri neatpelna, viss ir jāsaskaņo ar vadību. 
Kultūras nama direktors A.Ikšelis apstiprina, ka pagaidām finansējumā nekas neiztrūkst. 
Notiek diskusijas, diskutē V.Šaicāns, A.Ikšelis, I.Grandava, A.Birkavs, G.Albergs. 
V.Šaicāns apstiprina, ka tiksies un runās ar Valgas organizatoru, aicinot izvērtēt izmaksas.  
V.Zariņš iesaka teātra svētkus vairāk reklamēt sociālajos kontos.  
A.Kušķe komitejas sēdi pasludina par slēgtu.  
 
Sēde slēgta pulksten 11:39 
 
Sēdes vadītājs         Viesturs Zariņš 
                                                                                                                                  

                                                                                                                Anda Kušķe 
 
 
Protokolēja         Andra Everte 
 


